
P R O T O K Ó Ł 
z  posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i  BudŜetu 

    z dnia  23 września  2009r. 
 
 
 W zebraniu   uczestniczyli członkowie Komisji  wg załączonej listy obecności. 
Ponadto w zebraniu  uczestniczyli:  Przewodniczący  Rady Gminy p. Marek Patkowski ,  
Wójt Gminy p. Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy p. Teresa Maksymiuk. 
 
 Przewodniczący Komisji  radny Grzegorz Domański otworzył zebranie witając 
wszystkich przybyłych. 
Poinformował, iŜ tematem spotkania  jest  : zaopiniowanie projektów uchwał 
przygotowanych na najbliŜszą sesję Rady Gminy 
-  pomoc rzeczowa dla Zarządu Dróg Wojewódzkich 
-  zmiana budŜetu gminy na 2009 rok. 
 
Wójt Gminy -  pomoc rzeczowa – chodzi tu o odwodnienie  ul. Osiedlowej i wybudowanie 
rowu krytego przy ul Lubelskiej. Docelowo planujemy  tam połoŜenie chodnika.  
Mamy w budŜecie  zaplanowane na ten cel środki w kwocie 100 tys. zł. 
W roku bieŜącym chciałbym wykonać pozwolenie, dokumentację i rów kryty, który  
wychodziłby do rowu oczyszczalni. 
UwaŜam, Ŝe jest to działanie zasadne i sensowne.  
Wszystko mieści się w pasie drogowym. 
PrzedłuŜa to nam budowę ul. Osiedlowej ale jeŜeli wykonamy to odwodnienie to w roku 
przyszłym będziemy mogli wykonać  tą ulicę.  
My ponosimy 100% kosztów , ale uwaŜam, Ŝe budowanie kanału w polu jest mniej zasadne – 
tutaj  połączymy odwodnienie  osiedla  z  budową chodnika. 
ZłoŜyłem wniosek o współfinansowanie budowy chodników przy ul. Lubelskiej i Staszica   
no i mam nadzieję, Ŝe przychylniej na nas spojrzą jeŜeli  ten rów zrobimy sami. 
Druga sprawa to dołoŜenie dla OSP Komarówka Podl. – 23 tys. zł. do zakupu aparatu  Lukasa 
– jest to aparat do cięcia blachy. 
 
Pan Sławomir Ilczuk -  mamy noŜycorozpieraki   ale z samochodami lepszej klasy mamy 
problemy, musimy mieć sprzęt odpowiedniej jakości. 
 
Wójt Gminy – uwaŜam, Ŝe ze względu na  odległość od Radzynia Podl. to musimy dbać  sami 
o siebie  i skoro  jest 30 tys. zł. do wzięcia to powinniśmy dołoŜyć te 23 tys. zł. i zakupić  ten  
aparat. 
Chciałbym  teŜ dołoŜyć do zakupu tłucznia  i dowieść go jeszcze do Przegalin DuŜych, 
Przegalin Małych, na Tryb, do Walinny i  na wjazd do Przedszkola  oraz zrobić  2 m chodnika 
od ogrodzenia do budynku – chodnik ten moŜe udałoby się wykonać w czynie społecznym. 
 
Skarbnik Gminy – LO wjazd – 11  200 zł. , tam zostaną jeszcze środki  z wykonywanego 
ogrodzenia. 
 
Wójt Gminy – jest inicjatywa by wykonać  pomnik  bohaterom – „tajnego nauczania” 
Usytuowanie  - przy szkole podstawowej,  dobrze byłoby wykonać go przed 11 Listopada i 
właśnie w tym dniu zrobić odsłonięcie.  śyją  jeszcze niektórzy  nauczyciele  czy teŜ ich 
dzieci dlatego teŜ chciałbym zrobić to jak najszybciej. Myślałem o  kamieniu i wyryciu liter – 
koszt 3 – 4 tys. zł. 



Skarbnik Gminy – na przedłuŜenie chodnika w Derewicznej  -  potrzeba  7 tys. zł. 
Pomoc rzeczowa dla Powiatu -  chodnik na ul. Ks. J. Rudnickiego została juŜ rozliczona i 
zostały tam  środki ,  które zdejmiemy i  będzie ta brama przy LO. 
 
 Komisja  w głosowaniu : 4 za 1 wstrzymał się od głosu zaakceptowała  

zaproponowane zmiany w budŜecie gminy na 2009 rok. 

 

Podczas  dyskusji Komisja poruszyła temat   ograniczenia  oświetlenia  ulicznego oraz  
podwyŜszenia stawek  czynszu mieszkaniowego . 
 
Pani Joanna Krupska – zgłosiła potrzebę naprawy przepustu  na drodze Przegaliny DuŜe – 
śelizna. 
 
Pan Wójt poinformował, Ŝe  został rozpisany przetarg na asfalt w Walinnie i Przegalinach 
Małych .  
Jeśli chodzi o  usprawnienie   dowozu dzieci  to  będzie  jeszcze jeden autobus kursowy  
z Radzynia Podl. 
 
 Na tym protokół  zakończono i podpisano. 
 
 Protokolant       Przewodniczący Komisji 
 
          Wiesława Troć         Grzegorz Domański 


